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Vragen van het lid Bromet (GroenLinks) aan de Minister van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit over het bericht «Zware kritiek van oud-directeur 
Staatsbosbeheer op houtkap» (ingezonden 5 februari 2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Zware kritiek van oud-directeur Staatsbosbe-
heer op houtkap»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er toenemend gekapt wordt in de bossen van Staatsbosbeheer? 
Zo ja, waar en op welke schaal? 

Vraag 3
Hoe verhoudt dit bericht zich tot het beleid van Staatsbosbeheer, de Wet 
natuurbescherming, de Gedragscode bosbeheer en de FSC-standaard voor 
Nederland? 

Vraag 4
Kunt u inzicht geven in de kosten van het natuurbeheer in Nederland door 
Staatsbosbeheer en hoe deze zich verhouden tot de opbrengsten van onder 
andere productiebossen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de productie van hout en de daarmee gemoeide 
houtkap alleen plaats kan vinden als dit niet ten koste gaat van het bodemle-
ven, de biodiversiteit en andere natuurwaarden? Kunt u dat toelichten?

1 Nieuwsblad De Kaap, 2 februari 2019 (https://nieuwsbladdekaap.nl/lokaal/zware-kritiek-van-oud-
directeur-staatsbosbeheer-op-houtkap-545338)
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